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(Corriere Dello Sport - G.D’Ubaldo) Edin Dzeko jak Gabriel Batistuta.

Bośniak zdobył dziesięć goli w dziesięciu meczach, właśnie tak jak

Argentyńczyk w mistrzowskim sezonie. To liczby, których nie widziano w

Romie od czasu gdy Totti był królem strzelców.

Tytuł najlepszego strzelca w barwach Romy przegrał też na początku lat 90-tych

Abel Balbo. W sezonie 1994/1995 zdobył 22 gole i został wyprzedzony właśnie przez

Batistutę, który dobił do 26 trafień. Teraz również Dzeko może mieć nadzieję na

dojście do tego poziomu. Balbo zauważył ogromne postępy u środkowego

napastnika, który nosi koszulkę, która kiedyś należała do niego.

Abel, Dzeko był słaby w poprzednim sezonie i jest fenomenem w obecnym.

- Tym co zrobił, Dzeko udowodnił, że ma niekwestionowaną jakość. Nie chodzi tylko

o gole, ale o strzelanie ważnych bramek, które pomagają drużynie wygrać. Są

sezony, gdy napastnikowi przychodzi łatwo zdobywanie goli, ale on pomógł Romie

wygrać z Interem i Napoli, strzelił kolejne dwa gole z Sassuolo. Może strzelić kolejne

bramki o wielkiej wadze, jest na dobrej drodze. W ostatnich meczach zrobił rzeczy,

których wcześniej nie robił, zrobił to, co powinien robić napastnik. Pomógł Romie i w

tym sensie porównanie do Batistuty jest właściwe. Choć mają zupełnie inną

charakterystykę. Bati był nieomylny w polu karnym, ale Dzeko się poprawia,

obdarzenie go zaufaniem było właściwą rzeczą. 

Jakie są podstawowe cechy jakościowe napastnika Spallettiego?

- Potrafi znaleźć się we właściwym miejscu, robi odpowiednie ruchy, ma wiele okazji

na gola w każdym meczu i zespół gra dużo więcej do niego. Napastnik musi być

świetny, aby mieć tyle okazji. Dochodzi do wielu szans i gdyby je wykorzystywał,

dziś miałby już 17-18 bramek. Musi mieć więcej złości pod bramką, trzeba mieć to

we krwi, żeby strzelać gole. To robi różnicę.

Najważniejsze cechy?

- Ma po trosze wszystkiego. Jest wysoki, ale nie jest zbyt mocny w grze głową,

potrafi pokonać obrońców w powietrzu, ale nie jest tam królem. Wykorzystuje

wzrost. Nie jest zły w grze nogą. Ma dobre uderzenie, choć nie strzela mocno.

Spalletti słusznie postąpił nalegając na niego?

- Odegrał na pewno kluczową rolę. Odczuwanie zaufania trenera jest bardzo ważne i

on na tym skorzystał. Zespół gra, aby mu pomóc, dlatego ma wiele okazji do

strzelenia goli. Poza tym Roma jest drużyną, która gra ofensywną piłkę.

Z golami Dzeko Roma może mieć nadzieję na mistrzostwo?

- Roma może sprawić problem Juve. Napoli gra dobrze, ale nie ma konkurencyjnej
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kadry jak Roma. Wiele zależy od Juve, które będzie walczyć w Lidze Mistrzów, jeśli

będzie przechodziło dalej, tym lepiej dla Romy. Myślę jednak, że Juve jest nadal o

krok do pr
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